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Protokół nr 2/24 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Powiatu we Włocławku   
z dnia 11 czerwca 2024 roku 

 
1. Otwarcie obrad 

 
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 11 
czerwca 2024 r. o godzinie 15:35 otworzył obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Powitał radnych oraz zaproszone osoby: Panią Małgorzatę Kręcicką – Sekretarza Powiatu, 
Pana Wiesława Lamparskiego – Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami. 
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

2. Stwierdzenie quorum  
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 5 radnych, co stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3. Przyjęcie porządku obrad  
 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad komisji: 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 16 maja 2024 r. 
5. Rozpatrzenie skargi  na działalność Starosty Włocławskiego (ustalenie stanu 

faktycznego).  
6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty Włocławskiego.  
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 



4. Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 16 maja 2024 r. 
 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji z dnia 16 maja 2024 r.? Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem protokołu nr 1/24 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 16 maja 2024 roku i przeprowadził 
procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 1/24 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 
Włocławku  z dnia 16 maja 2024 r. 

 
5. Rozpatrzenie skargi  na działalność Starosty Włocławskiego (ustalenie stanu 

faktycznego).  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że dzisiejsza sprawa dotyczy skargi złożonej na 
działalność starosty włocławskiego. Skarżący w swoim piśmie podnosi kwestie związane 
nieotrzymaniem w ustawowym terminie odpowiedzi od starosty włocławskiego na zgłoszoną 
sprawę.  Było to zatwierdzenie pozwolenia na budowę dla budynku rekreacyjnego. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że 
7 listopada 2023 roku została udzielona odpowiedź z wydziału na zapytanie skierowane przez 
wydział Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa, wyjaśniająca kwestię zawartą w piśmie 
skierowanym przez skarżącego. Wydział poinformował, dlaczego należało ponownie płacić 
za mapy, które wcześniej zlecił inwentaryzację  powykonawczą budynku letniskowego 
prywatnej firmie geodezyjnej.  Nie złożył danego operatu z wykonanej przez siebie pracy 
w państwowym zasobie geodezyjnym i kartograficznym. Obowiązkiem wykonawcy 
geodezyjnego było to, aby z każdej wykonanej pracy geodezyjnej złożyć odpowiedni operat 
techniczny, który następnie musi być przyjęty do państwowego zasobowego geodezyjnego. 
Tego wykonawca  nie zrobił i w związku z powyższym dane z pracy wykonawcy nie zostały  
wprowadzone i ujawnione w państwowym zasobie geodezyjnym i kartograficznym. Taka 
został udzielona odpowiedź.  Dokumentacja ta nie została przyjęta do państwowego zasobu 
i zgłoszenie tej pracy geodezyjnej anulowano już w dniu 8 lipca 2021 roku. Nie można mieć  
pretensji do starostwa. Wykonawca nie zrealizował zamówionej przez osobę fizyczną tej 
pracy. Ponownie było zlecenie wykonania tej pracy geodezyjnej dla innego wykonawcy 
geodezyjnego, który wykonał przedmiotową pracę 11 września 2023 r. Ta praca została 
przyjęta do państwowego zasobu. Praca polegająca na inwentaryzacji budynku letniskowego. 
W piśmie z 2023 r. skarżący miał pretensję, dlaczego ponownie jeszcze musi płacić za 
dokumenty, za które wcześniej zapłacił.  Rola wydziału geodezyjnego nie polega na 
rozstrzyganiu jakiejś kwestii prywatnych,  cywilnych pomiędzy wykonawcą a zleceniobiorcą.  
Jest dokumentacja przyjęta, to wydaje  się dokumenty,  który służą następnie do zawarcia 
ewentualnie, np. aktu notarialnego. Takimi dokumentami jest wypis i wyrys z map. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że skarżący w swoim piśmie zwraca się ze skargą  na 
to, że nie otrzymał odpowiedzi od pana starosty w ustawowym terminie. Przewodniczący 
poprosił panią sekretarz o wyjaśnienie tych kwestii.  
Sekretarz Powiatu powiedziała, że w przypadku składania skarg i wniosków właściwym 
wydziałam realizującym tego typu odpowiedzi, jest wydział Zarządzania, Administracji 
i Bezpieczeństwa, który we właściwym terminie zwrócił się do wydziału geodezji 
o udzielenie odpowiedzi w tym zakresie. Po udzieleniu odpowiedzi przez wydział 



merytoryczny, czyli wydział geodezji, zostało wystosowane pismo do wnioskodawcy. Zostało 
wysłane 21 listopada 2023 roku. Sekretarz stwierdziła, że  wydział wypełnił  swoje 
obowiązki, w tym Starosta Włocławski udzielił stosownej odpowiedzi wnioskodawcy 
w ustawowym terminie. Wnioskodawca nie odebrał pisma w ustawowym terminie. Zostało 
zwrócone do starostwa.  
Skarga stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego.  

 
Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie radni otrzymali projekt 
uchwały. W  projekcie uchwały jest uzasadnienie faktyczne i prawne.  
W dniu 21 listopada 2023 r. listem poleconym ze zwrotnym potwierdzeniem odbioru została 
wysłana skarżącemu odpowiedź na pismo. W dniu 21 grudnia 2023 r. przesyłka została 
zwrócona z powodu niepodjęcia przesyłki w terminie.  Wszystkie ustawowe obowiązki 
doręczenia zostały wypełnione.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem projektu uchwały uznającej 
skargę na działalność Starosty Włocławskiego za bezzasadną i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt uchwały.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
6. Sprawy różne  
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
przedstawić jakieś sprawy, oświadczenia? Radni nie zgłosili oświadczeń.  
 
7. Zamknięcie obrad komisji  
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 11 czerwca 
2024 r.  o godzinie 15:50 zamknął obrady komisji. 
 

       Przewodniczący Komisji 
      Skarg, Wniosków i Petycji 
 
         Tomasz Jezierski 

 
           Sekretarz Komisji  
      Skarg, Wniosków i Petycji 
 
         Barbara Wałęsa 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwieńska ….. 


